

**O Roh Kudus,
tercurahlah
ke dalam
hati kami.**

- St. Augustine



Bacaan Injil Harian:

Kis 2, 1-11

Maz103, 1. 24. 29-31.
34

1 Kor 12, 3-7. 12-13
Yoh 20, 19-23.

**Perkataan
mingguan**

**Roh Kudus
memanggil kita
untuk bertobat**

Inilah Roh Kudus yang mengajar kita berdoa (Roma 8:26), yang berseru "Abba Bapa!" (Gal 4: 6) dan yang menyatakan bahawa "Yesus adalah Tuhan" (I Kor 12: 3). **Roh Kudus memanggil kita untuk bertobat**, mengubah cara hidup kita, memikul salib kita dan mengikuti Yesus. Roh Kudus adalah Penolong kita, yang membantu kita dalam perjalanan untuk menjalani kehidupan yang baik dan setia.

Melalui Roh yang sama, kita dibentuk menjadi lelaki dan wanita yang baik. Ini sememangnya tidak berlaku semalaman sahaja, dan tidak berlaku tanpa kerja keras atau disiplin. Berapa banyak kita berkembang sebagai lelaki dan wanita Tuhan, bergantung kepada bagaimana perhatian kita kepada pengertian Roh Kudus. Marilah kita juga diingatkan bahawa kita tidak bersendirian dalam usaha ini, kerana Roh Kudus yang memberikan kepada kita karunia kebijaksanaan, pengertian, nasihat, ketabahan, pengetahuan, ketakwaan, dan ketakutan kepada Tuhan (Isaiah 11:2). Melalui Roh yang sama, kita dapat menanggung buah-buah cinta, kegembiraan, kedamaian, kesabaran, kebaikan, kesetiaan, kelemahan dan penguasaan diri (Gal 5:22-23a) terhadap sekeliling kita, demi kemuliaan Tuhan .

"Sama seperti Bapa yang mengutus Aku, demikian juga sekarang Aku mengutus kamu" (Yoh 20:21). Sebagai orang Kristian, kita diutus oleh Kristus dan diberi kuasa oleh Roh Kudus untuk menghadapi cabaran dunia ini; Cabaran yang berusaha menghancurkan kita selain hubungan kita dengan Kristus, dan perhatian kita kepada Roh. Marilah kita berpaut kepada penolong ilahi kita, pembela kita, yang berjuang untuk kita dan bersama kita dalam perjalanan ini. Ia adalah Roh Kudus yang memberi kita kekuatan untuk mencapai hal-hal yang hebat dan indah. Inilah Roh Kudus yang memberi kita rahmat untuk menjadi lemah lembut, murah hati dengan masa kita, dan berdaya tahan dalam usaha kita menghadapi orang-orang yang sukar dan membuat keputusan yang sukar. Roh Kudus adalah semangat kegembiraan, yang melimpah dan bersuara untuk dikongsi bersama dengan dunia.

Tuhan, limpahkanlah kami dengan RohMu, agar kami dapat menjalani kehidupan ini dalam segala kelimpahan. †

Newbec

NEW WAY OF BEING CHURCH

Minggu Pentekosta



DIUTUS DENGAN KEGEMBIRAAN UNTUK MENYEMBUH



TEMA BULANAN:

HIDUP DALAM SEGALA KELIMPAHAN

Diberikan
KEKUATAN ROH

"**T**idak tahukah kamu bahawa kamu adalah bait Allah dan bahawa Roh Allah diam di dalam kamu?" (I Kor 3:16). Ini adalah persoalan yang ditimbulkan oleh St. Paulus dua ribu tahun yang lalu, tetapi tetap saja, ia masih menjadi persoalan yang relevan. Jadi, pada hari dan masa ini, adakah kita tahu tentang ini? Kita adalah makhluk rohani kerana Roh Kudus tinggal di dalam diri kita.



GEREJA VISITATION
 85-A, Jalan Yam Tuan, 70000 Seremban
 Tel : 06-7624468 / 7634934 / 7677542 Fax : 06-777544
 E-MEL : serembanvisitation@gmail.com
 Laman Web : www.visitationseremban.org
 Paderi Paroki : Rev. Fr Xavier Andrew
 Pembantu Paroki : Fr. Kenneth Gopal

TEMA TAHUN 2020
PERMURIDAN: DIUTUS DENGAN KEGEMBIRAAN
Tema Bulan Mei 2020
 Pelayanan / panggilan: **Hidup Yang Berkelimpahan**

PEJABAT PAROKI :
 Dibuka Sementara :
 Isnin - Sabtu – 8.30am
 hingga 1.30 pm
 semasa PKP - Covid
 19 sehingga
 makluman seterusnya



30/ 31 May 2020 : Minggu Pentakosta (Feast Of The Visitation)
MINGGU PENTAKOSTA : Kis 2,-11, 1ab & 24ac, 29bc-30, 31 & 34 1 Kor 12, 3b -7, 12-13 Yoh 20, 19-23
"Utuslah Roh-Mu, Ya Tuhan dan baharuilah muka bumi " (Mzm : 104)

Hari Minggu Pentakosta (Feast Of The Visitation): 31 Mei 2020 (Ahad)
Siaran langsung Misa pada 31 Mei @ 6.00pm dari Gereja Visitation
Tonton di : <http://live.visitationseremban.org>

Sumbangan yang diterima dari 18 Mac hingga 24 Mei 2020 (semasa PKP)

	Sumbangan paroki	Ruang Adorasi	Bank makanan PIHDM
Jumlah Terkumpul	RM18,990.00	RM12,638.00	RM1,680.00

Terima Kasih Diatas Sumbangan anda. Tuhan Memberkatil!

SUMBANGAN/PERSEMAHAN: Kepada sesiapa yang ingin memberi sumbangan seperti berikut:

- (1) Sumbangan Kewangan Paroki (2) Persembahan Misa
 (3) Ubahsuai ruang Adorasi (4) PIDM Food Bank

Kami menyeru anda untuk menggunakan perbankan secara atas talian. Maklumat akaun bank Paroki Gereja adalah seperti dibawah:

- (a) Bank: Public Bank Berhad
 (b) Penama Akaun Nama : Church of Visitation
 (c) Nombor Akaun : 3121194612

Sila nyatakan maklumat dengan betul dalam perbankan atas talian seperti berikut untuk dijadikan rujukan paroki :- (i) Jumlah (ii) Tujuan - seperti yang berikut :

- (1) Sumbangan kewangan Paroki
 (2) Pemohonan Doa (nama) - (RIP, Kesayukuran atau Permohonan Khas)
 (3) Ubahsuai ruang Adorasi
 (4) PIHDM Food Bank

(Untuk maklumat lanjut sila hubungi : John Davidson (017-6158961) or Bernadette (012-2715840)

Sila emelkan slip transaksi kepada emel Paroki:

serembanvisitation@gmail.com untuk tujuan rujukan Paroki

Tiada misa sepanjang bulan Mei disebabkan Pandemik Covid-19

Dari 01 Jun (Isn) hingga 06 Jun (Sab), pejabat paroki akan dibuka bermula 8.30 am hingga 1.30 pm

Projek Kitar Semula Gereja dihentikan sementara waktu sehingga diberitahu kelak. Jangan buang barangan kitar semula di Pusat Pengumpulan di kawasan parkir Klergi. Terima kasih

Doakan jiwa yang telah meninggal:
 Semua mangsa Covid - 19
Semoga Sinar Cahaya Kekal Menyinari

➤ **BERADA DI DALAM ROH :**

Saudara-saudari yang terkasih, perayaan Visitasi dan Minggu Pentakosta dirayakan pada tanggal 31 Mei 2020. Setelah kebangkitan Yesus, kita mengalami perjumpaan yang terkenal tentang Dia dengan Thomas. Ini mengingatkan kita bahawa kita harus percaya pada apa yang kita dengar dalam Roh dan bukan apa yang kita lihat dengan mata kita. Sebagian besar kepribadian alkitabiah dari Abraham dan seterusnya hidup dengan itu. Inilah yang dimaksud ketika dikatakan, berjalan dengan iman dan bukan dengan penglihatan. Jangan pimpin apa yang anda lihat dengan mata anda sehingga anda keluar dari apa yang anda dengar dalam Roh anda. Jadi jangan berkecil hati dengan apa yang anda lihat, tetapi didorong oleh apa yang anda dengar dari dalam, bisikan Roh.

Mengucapkan selamat Hari Minggu Pentakosta kepada semua umat. Frs. Xave dan Kenneth.

- **Selama 3 bulan terakhir sejak penutupan layanan Gereja**, derma tidak mencukupi untuk menutupi penjagaan gereja / paroki secara keseluruhan. Kami juga menyedari bahawa banyak juga yang berjuang secara kewangan selama masa-masa sulit ini. Dengan demikian, ini hanyalah daya tarik kami yang rendah hati bagi anda yang mampu menyediakan sedikit ekstra, baik besar maupun kecil, mereka sangat dihargai. **Untuk semua pemberi yang murah hati sejauh ini; kami memang bersyukur. Terima kasih. Anda diberkati berlipat ganda!**

"Berilah hormat kepada Tuhan dengan kekayaanmu, dan dengan buah pertamamu dari semua pertambahanmu: Jadi rumah tokomu akan penuh dengan biji-bijian, dan kapalmu dipenuhi dengan anggur baru". Amsal 3: 9-10

- **Siaran LANGSUNG Misa Archkl dari 30 Mei hingga 05 Jun 2020**
 - **tonton Siaran langsung: www.Tv.ArchKL.org**
 Sabtu : 30 Mei : 6.00 pm (Bahasa)
 Ahad : 31 Mei : 7.30 am (Tamil)
 9.00 am (Mandarin)
 10.30 am (English)

Hari Biasa : Isnin hingga Jumaat : 6.00 pm (01-05 Jun)